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Městský úřad Kutná Hora, oddělení interního auditu, obdrželo dne 28.12.2023 Vaši žádost  
o informace dle zákona  č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, v platném znění (dále 
jen „zákon“). 

Oddělení interního auditu je na základě organizačního řádu pověřeno ve spolupráci s ostatními 
odbory/odděleními Městského úřadu Kutná Hora vyřizováním žádostí o informace dle zákona. 

Žádost obsahuje dotazy týkající se postupu pořizování územního plánu Bohdaneč, ke kterým Městský 
úřad Kutná Hora, Oddělení regionálního rozvoje a územního plánování, jako pořizovatel (dále jen 
„pořizovatel“) územního plánu Bohdaneč sděluje následující odpovědi: 
 

Dotaz č. 1: 
 

Jak bylo postupováno s naší první námitkou, připomínkou ze dne 22. listopadu 2022. kterou jsme 
osobně doručili paní Klimentové a která se týkala žádosti o vyjmutí části našeho pozemku st. 
v Kotoučově, z návrhu v územním plánu Bohdaneč, protože starosta pan Dlouhý řekl, že ji neviděl. 
 

Odpověď: 
 

Připomínka žadatelky byla osobně přijata pořizovatelem dne 23.11.2022 a byla zaevidována pod  
č.j. MKH/174347/2022 do spisu Územní plán Bohdaneč. Dne 8.2.2023 se konalo interní jednání, 
kterého se účastnili za úřad územního plánování Mgr. Věra Klimentová, Yveta Horynová Dis., 
projektant Ing. arch. Rostislav Jukl a určený zastupitel pro územní plán Bohdaneč p. Milan Dlouhý. 
Na jednání byly všechny došlé připomínky a stanoviska projednány, vyhodnoceny a bylo navrženo 
jejich vypořádání. Vypořádání námitek je součástí opatření obecné povahy, jímž se územní plán 
vydává.  

 

Dotaz č. 2: 
 

Ráda bych se zeptala, zda byl pan starosta Dlouhý přítomen jednání v Kutné Hoře, během kterého 
byly vypořádány první námitky a připomínky a zda byl seznámen s došlými námitkami 
a připomínkami?  
 

Odpověď: 
Ano, pan starosta Dlouhý byl přítomen jednání o vypořádání námitek a připomínek. S došlými 
námitkami a připomínkami byl seznámen na místě.  
 

S pozdravem 

 

Ing. Kateřina Vágnerová 

vedoucí oddělení interního auditu  
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